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O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  27/2018 

z dvadsiateho siedmeho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 21. júna 2018 

 v budove Obecného úradu, Športová ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 22. 06. 2018 



 2 

Zápisnica  
z 27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 15. 06. 2018 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Starostka obce: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav Chren, 

Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

 

Ospravedlnený:         Bc. Ján Barát  

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Henrieta Herdová, zam. obce, Ing. Regina Kissová, zam. obce 

     

Verejnosť: Peter Ondriaš, Pavol Maduda st. 

 

 

 

Program 

1. Otvorenie 

 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Pavel Chren 

                                                                       členovia: Karol Kováč, Miroslav Chren 

Určenie overovateľov zápisnice: Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   pozemku k. 

ú. Kňažice, Peter Molnár a Helena Molnárová)   materiál č. 168/2018 

5. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   

pozemku k. ú. Opatovce, Jozef Pecho a Eva Pechová)  materiál č. 169/2018 

6. Návrh na zriadenie Dobrovoľného hasičského zboru obce  materiál č. 170/2018 

7. Návrh na určenie volebných obvodov, počtu poslancov obecného zastupiteľstva a určenie 

rozsahu výkonu funkcie starostu obce na nové volebné obdobie materiál č. 171/2018 

8. Návrh na schválenie Rozpočtového opatrenia č. 3/2018                  materiál č. 172/2018 

9. Návrh záverečného účtu Obce Žitavany za rok 201 a stanovisko hlavného kontrolóra 

materiál č. 173/2018 

10. Návrh na schválenie audítora na rok 2018 – LUMA AUDIT, s. r. o., Ing. Anna Pohánková, 

Levice                  materiál č. 174/2018 

11. Vystúpenie občanov obce 

12. Informácia starostu obce 
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13. Interpelácie poslancov 

14. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

 

Rokovanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Edita Grzybová. Privítala všetkých prítomných. Počet 

prítomných poslancov je 8. Jeden poslanec OZ sa ospravedlnil. Obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné, nahrávané na diktafón. Po súhlase všetkých poslancov si OZ nahrával aj p. Peter Ondriaš. 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

 

Určenie návrhovej komisie:              predseda: Pavel Chren 

                                                           členovia: Karol Kováč, Miroslav Chren 

 

Určenie overovateľov zápisnice: Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát 

 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania. Pre neprítomnosť ospravedlneného poslanca 

bol zmenený overovateľ zápisnice. Poslanci nemali žiadne výhrady ani doplňujúci bod 

k navrhnutému programu. 

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM ROKOVANIA: 

 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Pavel Chren 

členovia: Karol Kováč, Miroslav Chren 

 Určenie overovateľov zápisnice: Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček 

 Určenie zapisovateľky:              Henrieta Herdová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   pozemku k. ú. 

Kňažice, Peter Molnár a Helena Molnárová)              materiál č. 168/2018 

5. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   

pozemku k. ú. Opatovce, Jozef Pecho a Eva Pechová)             materiál č. 169/2018 

6. Návrh na zriadenie Dobrovoľného hasičského zboru obce                   materiál č. 170/2018 

7. Návrh na určenie volebných obvodov, počtu poslancov obecného zastupiteľstva a určenie 

rozsahu výkonu funkcie starostu obce na nové volebné obdobie         materiál č. 171/2018 

8. Návrh na schválenie Rozpočtového opatrenia č. 3/2018                      materiál č. 172/2018 

9. Návrh záverečného účtu Obce Žitavany za rok 201 a stanovisko hlavného kontrolóra 
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materiál č. 173/2018 

10. Návrh na schválenie audítora na rok 2018 – LUMA AUDIT, s. r. o., Ing. Anna Pohánková, 

Levice                  materiál č. 174/2018 

11. Vystúpenie občanov obce 

12. Informácia starostu obce 

13. Interpelácie poslancov 

14. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Uznesenie č. 196/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

schvaľuje: 
program rokovania 27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, 

Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 4 – Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj 

pozemku k. ú. Kňažice, Peter Molnár a Helena Molnárová 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k prejednávanému bodu a otvorila diskusiu. 

Pavel Chren – uviedol, že poslanci predaj pozemku riešili na komisii a súhlasia s odpredajom 

pozemku. 

Karol Kováč – tiež vyjadril súhlasné stanovisko, nakoľko predtým mal výhrady k odpredaju 

nehnuteľnosti. 

 

Uznesenie č. 197/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo : 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Kňažice, a to časť 

pozemku parc. č. 323 reg. E KN ostatná plocha o výmere 8 a 82 m2, 

 

schvaľuje :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

predaj nehnuteľností v katastrálnom území Kňažice, zapísaných na LV č. 1 vo vlastníctve Obce 

Žitavany, a to: 

 diel č. 22 o výmere 8 m2  odčlenený od parc. č. 323 reg. „E“ KN  ostatná plocha o výmere 
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15 109 m2, 

 diel č. 23 o výmere 82 m2  odčlenený od parc. č. 323 reg. „E“ KN  ostatná plocha o výmere 

15 109 m2, 

 

do vlastníctva Petra Molnára, rod. Molnár, nar. 21.10.1960 a Heleny Molnárovej, rod. 

Borkovičová, nar. 20.10.1959, trvale bytom Kňažická 257/46, 951 97  Žitavany, za podmienok, že 

náklady súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra nehnuteľností bude 

v plnom rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m2, 

 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

diel č. 22 predstavuje pozemok, na ktorom je postavený rodinný dom súp. č. 257 a diel č. 23 tvorí 

predzáhradku k rodinnému domu, ktorého sú žiadatelia vlastníkom a ktorý užívajú; 

 

žiada : 

OcÚ: 

- zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, 

Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 5 – Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj pozemku k. ú. Opatovce, Jozef Pecho a Eva Pechová) 

 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu a vysvetlila, že sa jedná 

o pozemok za záhradou smerom k bytovkám na Kamennej ulici.  

Poslanci sa oboznámili, o ktorý konkrétny pozemok sa jedná a zaujímali sa, či nebude na tomto 

mieste plánovaná výstavba rodinných domov. 

Ing. Milan Barabáš poslancom ukázal na mape prejednávaný pozemok, uviedol, že bude 

dodržaná línia, aby v budúcnosti mohol byť vybudovaný chodník.  

Mgr. Edita Grzybová objasnila, že sa schvaľuje iba zámer na odpredaj pozemku. Podrobnosti 

budú objasnené a prerokované na zasadnutí komisie. 

 

Uznesenie č. 198/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo : 

návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Opatovce, a to 

časť pozemku parc. č. 249/1 reg. C KN trvalý trávnatý porast, 
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schvaľuje :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer predaja nehnuteľností v katastrálnom území Opatovce, zapísaných na LV č. 1 vo vlastníctve 

Obce Žitavany, a to: 

 časť pozemku,  odčlenenú od parc. č. 249/1 reg. „C“ KN  trvalý trávnatý porast o výmere 

424 m2, 

do vlastníctva Jozefa Pechu, rod. Pecho, nar. 03.08.1961 a Evy Pechovej, rod. Ondreášová, nar. 

24.06.1975, trvale bytom Puškinova 641/30, 951 97  Žitavany, za podmienok, že náklady súvisiace 

s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra nehnuteľností bude v plnom rozsahu znášať 

kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m2, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

jedná sa o pozemok priľahlý k pozemkom žiadateľa – k záhrade, o ktorý sa dlhodobo stará; 

 

žiada : 

OcÚ: 

- zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav Chren, Pavel Chren, 

Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa: 1 Ing. Milan Barabáš 

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 6 – Návrh na zriadenie Dobrovoľného hasičského zboru 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu a uviedla,  že podľa zákona obec musí mať 

dobrovoľný hasičský zbor a momentálne máme hasičský zbor ako občianske združenie. 

Ing. Jaroslav Dubec žiadal vysvetlenie, aký je rozdiel medzi dobrovoľným hasičským zborom 

a občianskym združením.  

Pavol Maduda poslancom vysvetlil, že ako občianske združenie mohli žiadať dotácie od štátu, 2% 

z dane, privyrobiť si polievaním v iných obciach dali si vyškoliť hasičov. Občianske združenie 

neplánujú zrušiť. Sú ochotní spolupracovať s obcou, ale občianske združenie nezrušia.  

Ing. Regina Kissová – upozornila, že hasičom bol z obci prevedený majetok. 

Pavol Čepček -  žiadal všetok majetok, ktorý bol prevedený z obce hasičom vrátiť späť obci.  

Pavol Maduda uviedol, že majetok, ktorý nadobudli žiadali na základe dotácie z obci a nemajú ho 

prečo vracať.  

Ing. Milan Barabáš vysvetlil, že nežiadame fyzicky vrátiť prilby, hadice a podobne, ale ošetriť to 

zmluvne.  

Mgr. Edita Grzybová – nakoľko sa rozvinula búrlivá diskusia uviedla, že schvaľujeme návrh na 

zriadenie hasičského zboru a podmienky s terajším zdužením poslanci budú riešiť na zasadnutí 

komisie, kde budú prizvaní zástupcovia občianskeho združenia hasičského zboru.  
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Peter Ondriaš – zdôraznil, že treba všetkým vysvetliť to, pokiaľ budú patriť pod obec nemôžu 

rozvíjať podnikateľskú činnosť, aby nevznikli v budúcnosti spory.  

Ing. Milan Barabáš uviedol, že určite si navzájom nechceme robiť napriek a dôjde k vzájomnej 

dohode. 

 

Uznesenie č. 199/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo : 

návrh na zriadenie Dobrovoľného hasičského zboru obce, 

 

schvaľuje: 

zriadenie Dobrovoľného hasičského zboru obce Žitavany. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, 

Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

 K bodu 7 – Návrh na určenie volebných obvodov, počtu poslancov obecného zastupiteľstva 

a určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na nové volebné obdobie 

 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu a uviedla, že bude jeden 

volebný obvod s dvomi okrskami.  

Všetci poslanci sa zhodli na počte volených poslancov pre nové volebné obdobie 2018 – 2022 - 

deväť.  

 

Uznesenie č. 200/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo : 

návrh na určenie volebných obvodov, počtu poslancov obecného zastupiteľstva a určenie rozsahu 

výkonu funkcie starostu obce na nové volebné obdobie, 

 

určuje : 

a) v súlade s § 166 ods. 3 Zákona 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva 

a o zmene a doplnení niektorých  zákonov pre nové volebné obdobie 2018 – 2022 jeden 

viacmandátový volebný obvod; 
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b) v súlade s § 166 ods. 3 Zákona 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva 

a o zmene a doplnení niektorých  zákonov pre nové volebné obdobie 2018 – 2022 určuje počet 9 

poslancov Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch; 

 

b) v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov pre nové volebné obdobie úväzok starostu obce v rozsahu 100 %. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, 

Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 8 – Návrh na schválenie Rozpočtového opatrenia č. 3/2018 

 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu, informovala, že ohľadom uvedeného bodu 

zasadala finančná komisia a otvorila diskusiu. 

Ing. Milan Barabáš – uviedol, že boli prítomní všetci na zasadnutí finančnej komisii a odporučil 

hlasovať za uvedený bod. 

 

Uznesenie č. 201/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo: 

návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2018, 

 

schvaľuje: 

rozpočtové opatrenie č. 3/2018 podľa predloženého návrhu. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, 

Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 9 – Návrh záverečného účtu Obce Žitavany za rok 2017 a stanovisko hlavného 

kontrolóra 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu a uviedla, že tento bod, bol prerokovaný na 
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zasadnutí finančnej komisii a požiadala obecného kontrolóra o odborné stanovisko.  

Ing. Jaroslav Dubec  predložil stanovisko k návrhu záverečného účtu za rok 2017 s výhradou voči 

položke 635006 – verejné osvetlenie, kde došlo k porušeniu rozpočtu a rieši to prokuratúra. 

Odporučil obecnému zastupiteľstvu záverečný účet za rok 2017 schváliť s výhradou. 

Mgr. Edita Grzybová otvorila diskusiu k uvedenému bodu. 

Karol Kováč – mal výhradu k položke – sociálne služby – opatrovateľky a žiadal vymenovať 

konkrétne mená opatrovateliek. Preveril situáciu v iných obciach a zistil, že nemajú zriadené takéto 

platené služby. Položka stále narastá, treba hľadať iné sociálne zdroje na platenie opatrovateliek. 

Mgr. Edita Grzybová – dala návrh p. Kováčovi, aby pripravil návrh nového VZN.  

Ing. Jaroslav Dubec – uviedol, že nejaké riešenie by sa malo nájsť, nakoľko starých občanov bude 

stále viac a rozpočet na to nebude stačiť. 

 

  

Uznesenie č. 202/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

 

prerokovalo: 

návrh „Záverečného účtu obce Žitavany za rok 2017“, 

 

berie na vedomie : 

stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Žitavany za rok 2017, 

 

schvaľuje : 
a) Záverečný účet obce Žitavany za rok 2017 a celoročné hospodárenie obce s výhradami 

a prijatým opatrením: 

- bolo podané oznámenie na prešetrenie orgánom činným v trestnom konaní vo veci použitia 

finančných prostriedkov na položke 635006, FK 06.4.0, KZ 41, 

 

b) použitie časti prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

22.244,69 EUR. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, 

Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 



 10 

K bodu 10 – Návrh na schválenie audítora na rok 2018 – LUMA AUDIT, s. r. o., Ing. Anna 

Pohánková, Levice 

 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu a otvorila diskusiu. 

Ing. Jaroslav Dubec – sa zaujímal, či sú aj iné možnosti.  

Ing. Regina Kissová – odpovedala, že sú, ale nie je dôvod meniť audítora nakoľko spolupráca je 

na veľmi dobrej úrovni. 

Ing. Milan Barabáš – uviedol, pokiaľ nemáme výhrady a nevyskytli sa problémy navrhuje 

spoluprácu aj naďalej. 

 

Uznesenie č. 203/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo: 
návrh na schválenie audítora na rok 2018, 

 

schvaľuje: 

- na rok 2018 audítora LUMA AUDIT, s. r. o., audítorskú spoločnosť Levice, č. licencie 260, v 

zastúpení Ing. Anna Pohánková, na overenie účtovnej závierky za rok 2017, konsolidovanej 

účtovnej závierky za rok 2017 a výročnej správy za rok 2017. 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, 

Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 11 – Vystúpenie občanov 

 

Mgr. Edita Grzybová vyzvala prítomných občanov, aby predložili svoje otázky. 

Peter Ondriaš - bol u policajtov a neboli im dodané rozhodnutia. Je to výsmech, aby si toto 

kontroloval. 

Ing. Regina Kissová - uviedla, že p. Rajtar si bol prevziať dokumenty na osobne na obecnom 

úrade. 

Peter Ondriaš - ďalej informoval, že unimobunky na „vrškoch“ sú Juraja Oberta, má od nich 

kľúče chodí tam, mal tam s priateľmi párty. Spýtal sa starostky obce, či bola nahlásená na OcÚ 

akcia. Nakoľko je bývalý starosta ešte 18 mesiacov po zložení funkcii verejný činiteľ žiada, aby ho 

obec vyzvala do siedmych dní bunky odstrániť, pokiaľ nie, tak ich obec má odstrániť ako čiernu 

stavbu. Ďalej uviedol, že protipovodňový jarok je zas zarastený a upchatý. Pokiaľ sa neupraví cesta 

pri horárni, tak po každej búrke bude zapchatý. Upozornil, aby sa v budúcnosti čistil a bagroval od 

horárne smerom do dediny a nie naopak. 
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K bodu 12 – Informácia starostu 

 

 

- projekt na vykurovanie obecnej haly je vyhotovený 

- s poslancom Karolom Kováčom boli pozrieť „lúčky“ ohľadom mulčovania, dostali ponuku 

1 000.- €., Karol Kováč doplnil, že najskôr sa musí vytvoriť cesta cez „lukáčov dvor“ 

- predstavitelia ŠK boli žiadať navýšenie dotácie – podľa zákona dotácia nemôže byť navýšená 

- ďalší termín zasadania OZ je 20. 9. 2018 

- zámer na zámenu pozemkov na ul. Viničnej je schválený, ale nemáme finančné prostriedky na 

vypracovanie projektu  

Ing. Jaroslav Dubec sa zaujímal, prečo ideme zamieňať s cirkvou iba pozemky na cestu, chodník  

a inžinierske siete a nie aj pozemky, ktoré budú z druhej strany cesty. Nesúhlasí s tým, aby 

pozemky boli cirkevné. Cirkev ich bude predávať ako stavebné pozemky a my im pripravíme aj 

inžinierske siete. Označil to za nehospodárne použitie finančných prostriedkov.  

 

 

K bodu 13. Interpelácie poslancov 

 

Mgr. Edita Grzybová odovzdala slovo poslancom. 

Peter Ondriaš sa vyjadril k mulčovaniu „lúčok“, že bola ponúknutá vysoká suma a treba sa 

dohodnúť na hodinovej sadzbe. Upozornil na povolenie, pokiaľ sú tam náletové dreviny.   

Mária Gálová – „vystrkov“ zvaliť. 

Mgr. Edita  Grzybová -  nemáme to v majetku. 

Mária Gálová – „chodník kňažice“. 

Mgr. Edita Grzybová – na to potrebujeme projekt a peniaze. 

Pavel Chren – pozemky na Kňažickej ulici nie sú majetkovo vysporiadané. 

Peter Ondriaš – navrhol za najjednoduchšie riešenie je vyvlastnenie, ten chodník tam už roky je. 

Mária Gálová – veľká cesta na vinice je v hroznom stave, žiadajme od družstevníkov, aby ju 

opravili. V minulosti to bola dobrá cesta. 

Miroslav Chren – navrhol tam navážať škridlu alebo stavebný odpad. 

Karol Kováč - uviedol, že je to cesta štátu 

Peter Ondriaš  - navrhol na opravu žiadať dotáciu od štátu na protipožiarnu cestu 

Miroslav Chren – na ulici Opatoveckej sa urobil pri autobusovej zastávke asfalt a ľudom tečie 

voda do dvorov. Treba tam urobiť odtok. 

Roman Ondriaš – sa zaujímal v akom stave sú prechody pre chodcov a kedy sa bude realizovať 

chodník na Hlbokej ulici. 

Mgr. Edita Grzybová -  prechody sa zatiaľ neriešili nakoľko sa v budúcnosti bude robiť nový 

asfalt na Kňažickej ulici. Na chodník na ulici Hlbokej sa vypracúvajú projekty 

Roman Ondriaš – vyjadril nespokojnosť s kosením v obci. 

Poslanci sa zhodli na tom, že by si mal každý kosiť sám. Obec sa má starať o obecné priestory. 

Karol Kováč – uviedol, že na odkúpenie pozemkov od cirkvi je viac ako 9 metrov.  

Ďalej informoval o „lúčkach“ - predložil mapku, na ktorej boli vyznačené pozemky a ich vlastníci. 
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Oboznámil poslancov s jeho predstavou o ďalšom postupe. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že táto téma je obsiahla a nie je to potrebné urýchlene riešiť. 

Problematika „lúčky“ bude predložená na komisii, kde sa ňou budú podrobne zaoberať. 

Pavol Čepček sa zaujímal kedy bude zasadať kultúrna komisia ohľadom letných akcii. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že o presnom termíne budú oboznámení. 

 

Starostka obce vyzvala poslancov, aby predložili ďalšie príspevky alebo otázky. Nakoľko nikto 

nemal otázky ukončila zastupiteľstvo. 

 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 18:45 hod.. 

 

 

 

Zapísala: 

Henrieta Herdová  ....................................... 

 

 

 

 

 

        ....................................................     

                 Mgr. Edita Grzybová 

                                                                                                       starostka obce 

 

 

Overovatelia:  

 

Ing. Milan Barabáš  ......................................... 

 

 

 

 

 

Pavol Čepček                         .......................................... 

 

 

 


